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Närvarande: Gunilla Jägemalm, Olof  Karlsson, Anneli Brander, Rolf  Persson,    
                       Kerst in Svensson, Bo Willfors och Gunnar Sahlst röm.

Plats: hos Anneli.

 

1. Uppföljning av föregående möte:
-Jan Kilnäs har accepterat  at t  t illsammans med Olof  K kont rollera
vat tenmätarna.
-Grannsamverkan beslöts ta upp på årsstämman.
-Bosse Andersson har accepterat  at t  vara delansvarig för drif ten av
reningsverket .
Elsäkring av brunnarna 2 (och 3): Överbyggnad skall göras t ill våren. Arly
skall t illf rågas av Rolf . El-arbeten av ev Steve och Stefan. Plåt tak
behövs t ill nr 5.

2. Garant ibesiktning av reningsverket. Ljudet  är inte helt  acceptabelt  f rån
kompressorn; Aqua skall åtgärda det  och lämna förslag på åtgärder mot
lukt . Ej garant i helt  lukt löst . Ombesiktning av reningsverket  skall ske.

3. Skrivelse har inkommit  bet räf fande at t  öka avledningen av regnvatten
vid vägen ovanför Bengt  Hansson vid kraf t igt  regn. Räddningst jänstens
chef  skall hjälpa t ill vid bedömning om det  behövs yt terligare åtgärd.

4. Vi har varit  i kontakt  med Hannagården för ev hjälp med trädfällning på
slut tningen ovanför cykelvägen. Om de får veden debiterar de halva
antalet  t immar à 125 kr. Se även p 9.

5. Vattengruppen behöver förstärkning av någon/några årsboende. Gunilla
har f rågat  f lera utan resultat . Hon skall f råga Sture om han kan föreslå
någon. Anneli skall f råga Arly J och Rolf  skall f råga Tomas B.

6. Vårt  avloppssystem har godkänts av kommunen.
7. Bet räf fande Anderséns brunn har vi fåt t  et t  svar f rån kommunen på

vår skrivelse, men utan rikt igt  svar på våra f rågor.
8. Trädgruppen t räf fades den 31.1 och gick runt  i området  mellan

cykelvägen och bäcken. Ca 200 större och 150 mindre t räd var fällda,
nästan ända t ill bron.
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Alla var med på at t  Hannagården (se p 4) anlitas. Styrelsen beslutar at t
så sker för 8400 kr. Vi skall spara för fällning även kommande år.
Fortsat t  arbete skall bli 14. och 15.2. Gunnar mailar ut  och Rolf  sät ter upp
på anslagstavlorna.
Styrelsen vill at t  alla skall ha egen olycksfallsförsäkring och rät t
skyddsutrustning, om motorsåg används.

9. Vattenskyddsområdet har fort farande inte beslutats t rots f lera löf ten
f rån miljökontoret . Vi beslöt  at t  t illskriva kommunstyrelsen i första hand
för at t  påskynda ärendet .

10. Peter Lennby i Sältebo har skrivit  t ill st yrelsen om bl a risken för hans får
med ”vår” f århållning. Han påstår at t  våra får kommer in t ill hans.
Beslöts at t  Olle talar med Mosan om produkt ionsplatsnr och
fårmärkning. Någon har set t  at t  får f rån Lennby kommit  in på Tådås.
Hans får har haf t  fårröta. Vilken garant i har vi at t  hans får inte smit tar
hos oss. Blåtunga sprids genom knot t  har vi fåt t  reda på.
Gunnar gör et t  förslag t ill svar.
Bet r genomgång f inns dipensmöjlighet  at t  hindra, enligt  Jalvin på
Lässtyrelsen.

11. Ekonomi är god.
Vi beslöt  at t  Sture och Olle tar reda på om större åtgärder behövs då
det  gäller vat tenf rågor.

12. Övriga f rågor
Bosse A ombeds köra bort  resterna av stättan mot  Sältebo.
Gunnar hade hört  med en f irma at t  inskanning av handlingar är dyrt .
Lennart  Nilsson blir områdessamordnare t illsammans med Jan Olausson.

13. Nästa möte hålls hos Olle söndagen den 15 mars 2009 kl 10.30.

Sammant rädet  avslutades.
Gunnar Sahlst röm                                                          Gunilla Jägemalm

Sekreterare                                                                     Ordförande
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